
Motion från Moderaterna– stärk kommunens kunskap om de HVB-hem som
finns i kommunen för att öka tryggheten

Under det senaste året har det skett ett antal incidenter kopplade till HVB-hem
i Knivsta kommun. Det har bland annat rört sig om misstänkta mordbränder,
polisinsatser för att få stopp på stulna bilar, skadegörelse och otrygghet i
kommunala verksamheter.

Så här kan det inte fortsätta.

I de flesta fall rör det sig inte om HVB-placeringar från Knivsta kommun utan
det handlar om att andra kommuner placerar i Knivsta. Det är också placerande
kommun som har ansvar för dessa personer. Det betyder att Knivsta kommun
inte får information om vad som sker eller har skett, trots att
problemen/brotten sker inom Knivsta kommuns gränser och påverkar invånare
i Knivsta kommun.

Knivsta kommun behöver därför ta ett helhetsgrepp om situationen så att vi
dels kan få reda på vad som faktiskt sker inom kommunens gränser men också
att vi som kommun agerar för att förhindra fortsatta bränder, bilstölder,
skadegörelse och otrygghet i våra verksamheter.

Det pågår dessutom arbete på regeringsnivå gällande sekretesslagstiftningen
och att det behövs mer informationsutbyte mellan olika aktörer vilket betyder
att ett igångsättande av detta arbete redan nu kommer att förenkla för
kommunen längre fram.

Moderaterna föreslår därför att kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt
kommunstyrelsen att:

- Initiera ett arbete för att säkerställa att kommunen har kunskap om vad
som sker i och i anslutning till de HVB-hem som ligger inom kommunens
gränser för att öka tryggheten.

- Initiera utökade kontakter med de placerande kommunerna för att hålla
sig underrättade om hur dessa kommuner arbetar för att öka tryggheten
på boendena.

Thor Övrelid – gruppledare Moderaterna


